
Zápis č. 3/3/2012 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
15. marca 2012 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ing. Peter Ondro – riaditeľ Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kollár skonštatoval, že nie sú žiadne návrhy na zmenu alebo doplnenie návrhu programu. 
Dal hlasovať o programe rokovania: 
Uznesenie č. 22/2012: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na 
prevod/prenájom majetku RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
(spravodajca M. Kollár) 

c) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát) 

d) rôzne. 
4. Hodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s parlamentnými voľbami (spravodajcovia D. 

Hushegyiová, V. Talian). 
5. Návrh na zmenu rozpočtu RTVS na rok 2012 (spravodajca M. Kollár). 
6. Návrh na zvýšenie základného imania dcérskej spoločnosti Media RTVS, s.r.o. 

(spravodajca M. Kabát) 
7. Informácia o plánovanom využití regionálnych štúdií RTVS v Košiciach a Banskej 

Bystrici  - obsah a rozsah výroby, priestorové, technologické, personálne a finančné 
kapacity (spravodajca M. Antol). 

8. Informácia o vyhodnotení fungovania pravidiel spolupráce s externým prostredím 
(ponukové konania pre námety, pre koprodukčné a objednávkové projekty a súbehy 
námetov) (spravodajca M. Kollár) 

9.   Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie 
a retransmisiu proti RTVS v roku 2011 – doplnené znenie (spravodajca V. Slovák) 

10. Sťažnosti a podnety. 
a) Odvolanie voči rozhodnutiu podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode 

informácií  (spravodajca M. Jesenko) 
11. Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 

Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  
V. Slovák / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
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Neprítomný: 1 / V. Talian /   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.  Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
84./2011 Plní sa priebežne. 
11. Nevyhodnocuje sa. 
12. Nevyhodnocuje sa. 
13. Nevyhodnocuje sa. 
14. Splnené. 
15. Nevyhodnocuje sa. 
16. Nevyhodnocuje sa. 
17. Nevyhodnocuje sa. 
18. Splnené. 
19. Splnené. 
20. Nevyhodnocuje sa. 
21. Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / V. Talian /     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
P. Ondro informoval o aktuálnom stave hospodárenia: 
RTVS: 
Príjmy – splnené na 22,8%, daňové príjmy (úhrady za služby verejnosti) – splnené na 
18,35%, výdavky – 16,55% z plánu, celkový prebytok – 19,66 mi. € (plánovaný – 2,67 mil. €) 
Ľ. Machaj informoval o aktuálnom plnení rozhlasovej programovej služby RTVS. Za hlavnú 
náplň označil vysielanie v súvislosti s voľbami do NR SR. 
A. Miklánek informoval o aktuálnom plnení televíznej programovej služby RTVS. Rovnako za 
nosný projekt označil volebné vysielanie.  
M. Kollár dal priestor na otázky pre členov Rady RTVS: 
D. Hushégyiová sa spýtala, prečo RTVS nemal priamy vplyv na definitívny program relácie 
OTO 2011, napriek vysokým nákladom na tento program. 
A. Miklánek priznal isté problémy v komunikácii so zmluvným partnerom. Dáva nad 
podobným modelom relácie v budúcnosti veľký otáznik. Domnieva sa, že RTVS by mal mať 
skôr vlastnú súťaž. 
I. Nagy sa spýtala, keďže vypadlo 56 minút maďarského vysielania kvôli športovým 
prenosom, či bude priestor na nahradenie tejto minutáže. Ďalej upozornila, na skutočnosť, že 
hlásateľky národnostného vysielania si podľa jej informácií nemajú šancu vybrať odevy zo 
skladu kostýmov. 
A. Miklánek odpovedal, že situácia s maďarským vysielaním sa bude riešiť. 
M. Matisová, riaditeľka Centra výroby, odpovedala, že prístup k oblečeniu majú rovnocenný 
aj internisti aj externisti. Skonštatovala, že kompletne celá kostymérňa je k dispozícii 
všetkým, ktorí chodia na obraz. 
M. Antol skonštatoval, že sú výhrady k relácii „Fokus“, ktorá bola v minulosti interaktívnejšia 
a v súčasnosti sa tam dostávajú otázky písomnou formou a stratila svoj interaktívny 
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charakter. Ďalej uviedol, že sú výhrady k tomu, že sa vysiela regionálne vysielanie 
z Bratislavy. 
A. Miklánek uviedol, že k relácii „Fokus“ si zistí informácie a podá komplexnú správu. 
M. Kollár navrhol, aby sa regionálne vysielanie rozoberalo až v bode č. 7, ktorý je tomu 
venovaný. 
D. Hushégyiová sa spýtala, prečo nezaradil RTVS dokument „Nickyho rodina“ už skôr, keď je 
koprodukčným partnerom a skôr ho vysielali napríklad v Nemecku, Izraeli a Maďarsku. 
M. Zemková vysvetlila, že ide o projekt, ktorý je určený do kín a podľa zmluvy ho môže 
RTVS odvysielať až potom, ako prejde zmluvne dohodnutá doba. V spomínaných krajinách 
ho mohli odvysielať skôr preto, lebo tam nebol v kinodistribúcii a kúpili to ako akvizíciu. 
b. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku 
RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
M. Kollár sa spýtal, aká je situácia pri podpise zmluvy k relácii „Večer pod lampou“. 
M. Zemková informovala, že prebieha rokovanie. Odprezentovala materiál k prenájmu 
nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia: 
Nájomca:  Telefónica Slovakia, s.r.o., Einsteinova 24, 851 01 Bratislava 
Predmet nájmu:  časť budovy Požiarna stanica so súpisným číslom 5956 v areáli RTVS 
v Mlynskej doline, strešná plocha o výmere 15 m2 
Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie technológie základňovej stanice verejnej 
telekomunikačnej siete. 
Navrhovaná doba nájmu: od 1.4.2012 na dobu neurčitú   

Cena nájmu:   7 568,16 eur bez DPH ročne 
Cena služieb:   podľa skutočnej spotreby 
 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas: 
Nájomca: ICT ISTROCONTI, a.s. 
Predmet nájmu: nájom pozemku, ktorý sa nachádza pri objekte na Žilinskej  ul. č. 4, 
Bratislava, o výmere 555 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie parkoviska, údržba komunikácie  

Dátum uzatvorenia zmluvy:  29.3.2011 

Pôvodná doba nájmu:   od 2.4.2011 do 31.3.2012 
Cena nájmu:                          19 200,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         0,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:  0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 1 k Nájomnej zmluve zo dňa 29.3.2011 rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú 
 
Nájomca: Slovenská filharmónia 
Predmet nájmu:   nájom nebytového  priestoru,  ktorý  sa  nachádza  v objekte na Mýtnej  ul.     
č. 1, Bratislava, o výmere 160 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: uskladnenie hudobného nástroja – organu a jeho 
komponentov 

Dátum uzatvorenia zmluvy:  14.4.2010 

Pôvodná doba nájmu:   od 14.4.2010 do 31.3.2012 
Cena nájmu:                          1 056,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         0,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:                     0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 14.4.2010 rieši: 
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- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú 
 
Nájomca: Slovenská obchodná a priemyselná komora 
Predmet nájmu:    nájom garážovacieho  boxu,  ktorý  sa  nachádza  v  objekte na Žilinskej  
ul.     č. 4, Bratislava,  o výmere 29,5 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: garážovanie  

Dátum uzatvorenia zmluvy:  31.3.2004 

Pôvodná doba nájmu:   od 1.4.2004 do  31.3.2012 
Cena nájmu:                          2 500,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         0,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:                      0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 7 k Zmluve o nájme zo dňa 31.3.2004 rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú 
 
Nájomca:  Ready or Not, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového  priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho  
ul. č. 5, Bratislava, o výmere 15,0 m2  

Účel užívania predmetu nájmu: kancelária 

Dátum uzatvorenia zmluvy:  27.10.2011 

Pôvodná doba nájmu:   od 1.11.2011 do 31.3.2012 
Cena nájmu:                          1 125,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         649,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:                     0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme zo dňa 27.10.2011 rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / V. Talian /  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Zemková odprezentovala materiál o prebiehajúcich verejných obstarávaniach. 
M. Kollár informoval, že zástupcovia Rady RTVS sa snažia zúčastňovať na otváraní obálok 
a konania prebiehajú štandardným spôsobom. Informoval, že napriek tomu, že súťažné 
podklady si vyzdvihuje veľa spoločností, tak ponuky dáva malá časť z nich. 
M. Matisová informovala o plánovaných verejných obstarávaniach – rekonštrukcia štúdia 
Jednotky a Dvojky a prenosový satelitný voz. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informácia o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0  
Nehlasoval:  1 / V. Talian / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS) 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál. 
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M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá k materiálu výhrady a akceptuje 
ho. 
M. Kollár sa spýtal na podrobnosti k zmluve s Úradom vlády SR. 
Ľ. Machaj vysvetlil, že ide o spoluprácu s Euroinfocentrom, ktorá trvá už 5. rok a uviedol 
podrobnosti. 
I. Nagy sa spýtala na zmluvu s MADAM ART. 
Ľ. Machaj uviedol, že ide o realizáciu rozhlasových zábavníkov. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 26/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. rôzne 
M. Zemková informovala, že na základe mailovej otázky predsedu Rady RTVS k dodatkom 
k zmluvám so štátom, pripravila správu o zmene dodatku č. 3, teraz sa nazýva 3a, ktorá 
vznikla po komunikácii s MK SR a po vyhodnotení súbehu na tituly v dodatku č. 3. Celkový 
objem sa podľa nej nemení. Uviedla, že existuje aj dodatok č. 2a, ktorý je len technickou 
úpravou a posúvajú sa v ňom termíny z roku 2011 na rok 2012. Doplnený je aj rozhlasový 
dodatok č. 3, ktorý tiež rieši len posunutie termínov do septembra 2012. Ďalej informovala, 
že ešte existuje doplnenie č. 2 k zmluve s STV, kde sa špecifikuje spôsob vyúčtovania. 
M. Kollár uviedol, že podľa zákona o RTVS predkladá GR RTVS  Rade RTVS návrh dodatku 
k zmluve so štátom na príslušný kalendárny rok, na mysli má najmä dodatok č. 3a, a rada 
má zo zákona povinnosť tieto nároky prerokovať a zaujať k nim stanovisko. Je toho názoru, 
že Rada RTVS si nemohla splniť túto zákonnú povinnosť, pretože návrh dodatkov nedostala. 
To, že boli podpísané sa dozvedel len náhodou. 
M. Zemková si myslí, že je to otázka interpretácie a ak Rada RTVS prerokovala dodatok č. 3, 
tak nevidí dôvod, aby sa administratívne a technické úpravy riešili cez Radu RTVS. 
V prípade, že by sa každé doplnenie riešilo cez Radu RTVS, tak by prišlo k výraznému 
časovému sklzu.  
M. Kollár vyslovil názor, že dodatok č. 3a obsahovo mení dodatok č. 3. 
M. Zemková uviedla, že potom by to platilo pre všetky dodatky a doplnenia k dokumentom, 
ktoré Rada RTVS schválila a ku ktorým jej dala mandát.  
A. Miklánek priblížil členom Rady RTVS jednotlivé obsahové zmeny v dodatku č. 3. 
M. Kollár dal priestor pre otázky členov Rady RTVS: 
M. Kollár trvá na konštatovaní, že pokiaľ ide o dodatok č. 3a, Rada RTVS si nemohla splniť 
svoju zákonnú povinnosť, pretože ho nedostala. 
M. Zemková informovala, že konzultovala tento problém s JUDr. Káľavským, ktorý je členom 
Legislatívnej rady Úradu vlády SR a ten skonštatoval, že spresňovacie a technické doplnenia 
nemusia ísť cez radu, pretože to nie sú dodatky na príslušný kalendárny rok. 
M. Jesenko uviedol, že podľa neho, ak tieto dokumenty menia z obsahového hľadiska 
vzájomné práva a povinnosti, tak to spadá pod právny režim, ktorý je ustanovený v zákone. 
Či tomu tak je sa nevie vyjadriť, pretože dokumenty zatiaľ nemal možnosť preštudovať. 
M. Kollár navrhol, aby M. Jesenko naštudoval predmetný dodatok a na nasledujúcom 
rokovaní Rady RTVS k tomu navrhne uznesenie. 
M. Antol sa spýtal, ako ovplyvňuje kroky manažmentu ambícia novej vlády stavať mediálne 
centrum. 
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M. Zemková odpovedala, že manažment RTVS nie je súčasťou tímu, ktorý pripravuje vládny 
program. RTVS momentálne pripravuje súťaž na optimálne riešenie pre Bratislavu, pre 
Banskú Bystricu a Košice už rozhodnutie padlo. 
 
4. Hodnotenie vysielania RTVS v súvislosti s parlamentnými voľbami 
A. Sámelová odprezentovala materiál, ktorý mal nasledujúcu dôvodovú správu: 
„Programová koncepcia tematického vysielania RTVS k voľbám do Národnej rady 
Slovenskej republiky (parlamentné voľby) sa naplnila v plnom rozsahu. 
Tematické programy sa týkali programových služieb SRo: Rádio Slovensko, Rádio Regina, 
Rádio_FM, Rádio Patria,  Rádio Slovakia International a programových služieb STV: 
Jednotka, Dvojka. V rámci zákonom č. 333/2004 Z. z. určených 20 hodín diskusných relácií 
úhrnne pre RTVS (po 23 minút v rozhlase a po 11,5 minúty v televízii pre každý kandidujúci 
subjekt)  nevyužil vysielací priestor 1 kandidujúci subjekt Obyčajní ľudia (21). Rozhlasové 
programové služby vysielali v rámci vyčleneného časového limitu neutrálnu hudbu 
s oznamom, že predstavitelia strany č. 21 Obyčajní ľudia sa rozhodli nevyužiť vysielací 
priestor na diskusiu v RTVS. Televízne programové služby vysielali v danom čase prázdne 
diskusné štúdio s  ubúdajúcou časomierou s oznanom rovnakého znenia. V rámci programov 
verejnej služby nad rámec zákona o voľbách do NRSR odvysielala RTVS všetky programy 
obsiahnuté v projekte presne podľa plánu.“ 
D. Hushégyiová, ako spravodajkyňa k televíznej časti tohto bodu uviedla, že predvolebné 
obdobie zvládla verejnoprávna inštitúcia profesionálne a korektne. Nenaplnili sa jej obavy 
z možnej neatraktivity niektorých formátov. Zdá sa jej, že posledný týždeň však ako keby 
RTVS odovzdala priestor súkromným médiám. Chýbal jej súboj lídrov zásadných politických 
strán v posledných predvolebných dňoch. 
V. Talian, ako spravodajca k rozhlasovej časti tohto bodu uviedol, že podľa neho RTVS 
v predvolebnom vysielaní obstál a nezaregistroval žiadne rušivé elementy.  
M. Kollár dal priestor na vyjadrenie pre členov Rady RTVS: 
M. Antol ocenil grafiku a usporiadanie predvolebného štúdia. 
M. Zemková poďakovala všetkým, ktorí sa na volebnom vysielaní podieľali a volebné 
vysielanie RTVS považuje za najlepšie. 
A. Miklánek vysvetlil, že posledný týždeň RTVS neprenechala priestor ostatným médiám, ale 
môže sa to tak javiť, pretože pre iné médiá boli voľby priorita práve len v posledný týždeň 
a RTVS je viazaný zákonom a mal problém čokoľvek do vysielania vsunúť. 
V. Slovák uviedol, že nebol celkom nadšený výkonom moderátorov vo volebnom štúdiu. 
Myslí si, že najviac peňazí je potrebné dávať do ľudí.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s parlamentnými 
voľbami a konštatuje, že RTVS zvládla informovanie v súvislosti s parlamentnými voľbami na 
profesionálnej úrovni zodpovedajúcej úlohám a poslaniu vysielateľa verejnej služby. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh na zmenu rozpočtu RTVS na rok 2012 
P. Ondro odprezentoval materiál, ktorý bol predložený s nasledujúcim komentárom: 
„Rada RTVS schválila rozpočet príjmov a výdavkov RTVS na rok 2012 dňa 15.decembra 
2011 uznesením č. 95/2011. Schválený rozpočet na rok 2012 vychádzal z dovtedy známych 
skutočností a predpokladov. Po schválení rozpočtu nastali významné skutočnosti, ktoré sú 
súčasťou predkladanej zmeny rozpočtu. V zmene rozpočtu oproti schválenému rozpočtu 
Radou RTVS nedochádza k zmene celkového prebytku, upravuje sa len výška príjmov 
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a výdavkov. Vláda SR uznesením č. 684/2011 z 2. novembra 2011 odsúhlasila poskytnutie 
finančných prostriedkov vo výške 24 142 715 € účelovo určených pre Rozhlas a televíziu 
Slovenska na kompenzáciu časti výpadku úhrad za služby verejnosti v dôsledku sociálneho 
dosahu zákona č.68/2008 Z .z. o úhrade za služby verejnosti poskytované  Rozhlasom 
a televíziou Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení zákona č. 532/2010 
Z. z. Schválený rozpočet na rok 2012 predpokladal, že celý objem finančných prostriedkov 
bude na bankový účet RTVS pripísaný do 31.12.2011. RTVS v roku 2011 obdržala len časť 
odsúhlasených finančných prostriedkov (vo výške 19,5 mil. €, ktoré boli pripísané na účet 
RTVS dňa 21. decembra 2011) a zostatok vo výške 4 642 715 € RTVS obdrží v roku 2012.   
Na základe tejto skutočnosti  dochádza v príjmovej časti rozpočtu k navýšeniu príjmovej 
rozpočtovej položky 310 tuzemské bežné granty a transfery o 4 642 715 €. RTVS 
v predkladanej zmene rozpočtu navyšuje príjmovú rozpočtovú položku 220 administratívne 
a iné poplatky o 213 361 €. Ide o navýšenie príjmov z reklamy, ktoré RTVS mala obdržať od 
dcérskej spoločnosti Media RTVS, s. r. o. v roku 2011, avšak Media RTVS, s. r. o. nebola 
schopná ich v lehote splatnosti uhradiť. Dcérska spoločnosť vykazuje v súčasnosti hodnotu 
splatných záväzkov vyššiu ako hodnotu svojho majetku, čo vytvára riziko vzniku predĺženia 
a teda splnenie zákonnej definície úpadku. V čase hroziaceho úpadku Zákon o konkurze 
dlžníkovi výslovne ustanovuje povinnosť, aby dlžník bez zbytočného odkladu prijal vhodné 
a primerané opatrenia, ktoré hroziaci úpadok odvrátia. Preto RTVS navýši základné imanie 
dcérskej spoločnosti z pôvodných 6 639 € na 220 000 € a tieto prostriedky dcérska 
spoločnosť použije na úhradu nesplatených záväzkov voči RTVS. RTVS v predkladanej 
zmene rozpočtu navyšuje príjmovú rozpočtovú položku 230 kapitálové príjmy o 2 mil. € 
v dôsledku predpokladaného príjmu z predaja budovy v Banskej Bystrici, v ktorej sú 
v súčasnosti umiestnené pracoviská organizačnej zložky Slovenská televízia. RTVS 
v predkladanej zmene rozpočtu navyšuje aj príjmovú rozpočtovú položku 453 – zostatok 
prostriedkov z predchádzajúcich rokov o 2 180 518 €  vzhľadom na skutočnosť, že RTVS sa 
podarilo dosiahnuť v roku 2011 vyšší prebytok ako pôvodne v schválenom rozpočte 
plánovala. Podarilo sa to predovšetkým v dôsledku pozitívneho hospodárenia RTVS v roku 
2011 a podpísaním dohody o urovnaní s právnym zástupcom v zastupovaní RTVS v spore 
so Štúdiom Beta. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2012 navyšuje celkové príjmy RTVS spolu 
o 9 036 594 €, ktoré budú  použité na krytie bežných výdavkov RTVS,  prechádzajúcich 
z roku 2011 do roku 2012, ako aj výdavkov bežného obdobia. Časť navýšených príjmov 
(213 361 €) bude kryť navýšenie základného imania dcérskej spoločnosti Media RTVS. Vo 
výdavkovej  časti návrhu zmeny rozpočtu je upravená výška bežných výdavkov o sumu 
8 823 233 €. V rámci bežných výdavkov dochádza k navýšeniu výdavkov na mzdy a odvody 
(položky 610 a 620) o 950 000 € predovšetkým v dôsledku posilnenia motivačnej zložky 
mzdy interných zamestnancov a v dôsledku neuskutočnenia plánovaného outsourcingu 
činností v Odbore správy majetku organizačnej zložky STV. Výška kapitálových výdavkov 
v predkladanej zmene rozpočtu na rok 2012 sa nemení a je plánovaná vo výške 15 250 000 
€. V predkladanom návrhu zmeny rozpočtu RTVS navyšuje položku výdavkovej finančnej 
operácie 814 účasť na majetku o 213 361 € v dôsledku navýšenia základného imania 
dcérskej spoločnosti Media RTVS, s. r. o.“   
M. Kollár, ako spravodajca k tomuto bodu sa spýtal, či je rámcová predstava ako sa použije 
navýšenie financií na výrobu a nákup programov a ktorých súdnych rozhodnutí sa bude týkať 
navýšenie čiastky na súdne a mimosúdne rozhodnutia. 
A. Miklánek vysvetlil, že prostriedky na programovú časť budú použité na dokrytie 
programových plánov a vzniknutou rezervou sa pokrývajú neplánované výpadky a jemné 
rozpočtové nezrovnalosti v programoch, ktoré bežia. 
M. Zemková odpovedala na otázku ohľadom mimosúdnych a súdnych vyrovnaní uviedla, že 
toto je suma napočítaná zo sporov, kde sa nepodarilo mimosúdne dohodnúť. V prípade, že 
sa podarí niektoré spory vyhrať, tak tá suma bude nižšia. Ide podľa nej väčšinou o pracovno-
právne spory. 
M. Antol sa spýtal, či nie je predčasné dávať do rozpočtu predaj budovy banskobystrického 
štúdia. 
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M. Zemková odpovedala, že to nie je predčasné a držať nevyužitú budovu je veľmi veľký 
luxus. Týmto rozhodnutím sa v Banskej Bystrici šetrí 650 tis. € ročne a v priebehu 5 rokov je 
to 3 mil. €. 
P. Ondro doplnil, že ak by sa to nepodarilo predať, tak sa o takú časť znížia investičné 
zložky. 
I. Nagy sa spýtala, či nie je veľa 30-násobné navýšenie základného imania Medie RTVS, 
s.r.o. 
P. Ondro vysvetlil, že ide o vykrytie starých strát vo výške 213 tis. €, ktoré sú teraz 
financované tým, že je Media RTVS nie je schopná načas uhrádzať záväzky voči RTVS 
a toto je v podstate príjmovo a výdavkovo neutrálna operácia. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 28/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje návrh 
úpravy záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS na rok 2012 v nasledovnej výške: 
Bežné výdavky roku 2012 vo výške          97 204 959 €  
Kapitálové výdavky vo výške          15 250 000 € 
Celkový prebytok             2 673 887 € 
 
Za: 7 / D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1  / M. Antol / 
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Návrh na zvýšenie základného imania dcérskej spoločnosti Media RTVS, s.r.o. 
M. Zemková vysvetlila, že základné informácie k tomuto bodu odzneli v predchádzajúcom 
bode odpoveďou na otázku I. Nagy. 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že vníma predložený návrh ako 
prirodzený krok osoby zodpovednej za vedenie Medie RTVS. Súčasný stav je podľa neho 
dlhodobo neudržateľný. V materiáli našiel všetky potrebné údaje s výnimkou údajov 
o hospodárení v ostatnom období, tie si však dožiadal. Skonštatoval, že tieto výsledky len 
potvrdzujú nastolený trend z obdobia minulého roku, kde išlo hospodárenie nad plán. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2012: 
Rada RTVS schvaľuje návrh na zvýšenie základného imania spoločnosti Media RTVS, s.r.o., 
zo súčasných 6 638,78 eur na 220 000 eur, čo predstavuje navýšenie základného imania 
o čiastku 213 361,22 eur. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o plánovanom využití regionálnych štúdií RTVS v Košiciach 

a Banskej Bystrici  - obsah a rozsah výroby, priestorové, technologické, 
personálne a finančné kapacity 

M. Zemková informovala, že vzhľadom na množiace sa otázky ohľadom regionálnych štúdií 
pripravil RTVS materiál, ktorý poskytuje informácie súvisiace s regionálnymi štúdiami. 
P. Ondro odprezentoval ekonomickú časť predloženého materiálu. Informoval, že v Banskej 
Bystrici je stav taký, že v súčasnosti prebiehajú stavebné úpravy vo vnútornej časti, 
predpoklad ukončenia prác je jún 2012 a ukončenie sťahovania sa plánuje na august 2012. 
Odpredaj uvoľnenej budovy prebehne verejnou obchodnou súťažou, kde jediným kritériom 
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bude najvyššia cena, ktorá však musí byť vyššia ako znalecký posudok. Ročné úspory 
z tohto riešenia sú podľa neho okolo 1 mil. € ročne. 
M. Zemková uviedla, že jednoznačne a dôrazne dementuje všetky informácie, že RTVS chce 
zrušiť regionálne štúdiá alebo niektorú časť výroby. 
M. Matisová priblížila členom Rady RTVS obsah materiálov, ktoré zachytávajú usporiadanie 
výroby v regionálnych štúdiách.  
M. Kollár uviedol, že vzhľadom na to, že sa v ostatnom čase množili rôzne podania, protesty 
a informácie o uznesenia prijatých mestským zastupiteľstvom v BB a VÚC, tak sa rozhodol 
vycestovať do Banskej Bystrice a mal plánované aj stretnutie s predsedom VÚC. Myslí si, že 
tí, ktorí dostali reálne informácie o plánoch RTVS s regionálnymi štúdiami, tak sa k tomu 
postavili racionálne a nemajú s tým problém. Ako problematický moment vidí začaté 
stavebné konanie voči RTVS, ktoré však práce nespomalí. Neistota niektorých subjektov 
podľa neho môže vyplývať z toho, že nebol komunikovaný zámer RTVS vo vzťahu k štúdiám 
pokiaľ ide o obsah a objem výroby. 
M. Zemková k začatému stavebnému konaniu uviedla, že RTVS mal stanovisko od 
projektanta, že netreba stavebné povolenie, ale bude akceptovať rozhodnutie stavebného 
úradu. Vyslovila výhrady k tomu, že sa mestské zastupiteľstvo v Banskej Bystrici a VÚC 
vyjadrovalo k vnútorným záležitostiam v RTVS. Vysvetlila, že bolo predložené porovnanie 
rozsahov výroby pred a po, nemôže však dať fixné čísla na rok 2013, pretože tie súvisia 
s celkovým nastavením výroby a celkovým rozpočtom na rok 2013. 
M. Antol, ako spravodajca k tomuto bodu skonštatoval, že materiál by mohol obsahovať viac 
informácií o obsahu a rozsahu výroby. Informoval, že prichádzajú otázky aj ohľadom 
personálneho zabezpečenia. 
M. Zemková odpovedala, že momentálne je stav v BB 89 a v KE 125, ak príde 
k zosťahovaniu, tak sa budú rušiť obslužné miesta, ktoré súvisia s budovou, autoparkom 
a pod. 
M. Kollár vysvetlil, že z predložených materiálov nie je zrejmý plánovaný konečný stav 
v Banskej Bystrici. 
P. Ondro odpovedal, že plánovaný konečný stav v Banskej Bystrici je 78. 
M. Antol sa spýtal, či by nebolo vhodnejšie začať so spájaním v Bratislave, otázniky vyvoláva 
aj predaj budov, ktorý podľa neho v Košiciach môže byť problematický. Ďalej požiadal 
o špecifikáciu dokumentov uvedených vo výrobe v Košiciach. Spýtal sa, či nie je potrebné 
prehodnotiť skrátenie počtu vyrobených hodín náboženského vysielania, prečo nie je 
uvedený v Bratislave žiaden dabing, čo sa myslí pod pojmom pokrývací dabing, aké profesie 
sa využívajú pri dabingu v regionálnych štúdiách a prečo sú údaje za rok 2010 uvedené 
spolu za celú RTVS. 
M. Zemková uviedla, že ak Rada RTVS chce špecifické informácie, tak má vypracovať 
tabuľku, ktorú RTVS vyplní. Myslí si, že tu sa predstava RTVS na spracovanie tejto témy 
nestretla s predstavou M. Antola. 
P. Ondro k predaju budovy uviedol, že tu môže RTVS postupovať len podľa zákona 
a nepozerať na to, či sa predala vedľajšia budova alebo nie. Sú pripravené aj riešenia, keď 
sa budova nepodarí predať. 
M. Antol požiadal v ďalšej diskusii o podrobné informácie k niektorým ďalším položkám 
z predloženého materiálu. 
M. Matisová vysvetlila, že čísla k dabingu vychádzajú z podkladov z regionálnych štúdií, 
prípadné nezrovnalosti môže preveriť a požadované informácie zistiť. 
M. Antol sa spýtal, či je pravda, že sa vysiela regionálne vysielanie z Bratislavy a z regiónov 
sa len prispieva do tohto centrálneho vysielania. 
A. Miklánek potvrdil, že je to pravda. Vysvetlil, že regionálne vysielanie sa vyrába 
v regiónoch, trasuje sa do Bratislavy, kde sa dá dohromady a odvysiela sa.  
M. Antol uviedol, že sú výhrady voči tomu, že sa dramaturgia stavby týchto relácií vytvára 
v Bratislave a tá si zapýta, čo má región vytvoriť. 
A. Miklánek považuje tento model za správny, pretože regionálne spravodajstvo oslovuje 
čoraz viac ľudí a za 3 mesiace sa dostalo na 18%. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 30/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie Informáciu o plánovanom využití regionálnych štúdií RTVS 
v Košiciach a v Banskej Bystrici.  
 
Za: 7 / D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 1  / M. Antol /    
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Kollár vyhlásil obedňajšiu prestávku do 14,00 h. 
 
8. Informácia o vyhodnotení fungovania pravidiel spolupráce s externým 

prostredím (ponukové konania pre námety, pre koprodukčné a objednávkové 
projekty a súbehy námetov) 

A. Miklánek odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že spolupráca s externým 
prostredím má dve roviny – na základe zmluvy so štátom, kde sa avizovali dva súbehy na 
seriály a dokumenty, čo sa aj stalo a druhá rovina je administrácia námetov, ktoré 
prichádzajú do RTVS. Informoval, že zasadá komisia, ktorá takéto námety posudzuje, 
vytvára istú databázu námetov, ktoré RTVS z programového hľadiska akceptuje a potom do 
toho vstupuje rozpočtové hľadisko a prichádza k ďalším selekciám. 
M. Matisová popísala podrobne proces spracovania prichádzajúcich projektov. 
M. Kollár vysvetlil, že tento bod bol zaradený aj z dôvodu vyhodnotenia fungovania 
nastavených podmienok a aj z dôvodu množiacich sa podnetov a sťažností od externých 
nezávislých producentov.  
M. Matisová uviedla, že nastavené pravidlá vyhodnocuje RTVS pozitívne a externé 
prostredie negatívne. Bude to smerovať k tomu, aby sa názorovo stretli. Nedorozumenie 
podľa nej nastalo, keď externé prostredie nepochopilo prvotný záujem RTVS o 101 
projektov, z ktorých sa malo vyberať do programovej štruktúry, ale nemali istotu, že s nimi 
bude uzatvorená zmluva. Tým, ktorí sa do programovej štruktúry nedostali, bolo oznámené, 
že ich projekty sa realizovať nebudú a to zdvihlo najväčšiu vlnu odporu. 
M. Kollár si myslí, že je to najmä komunikačný problém. Keď sa pozrie na ten list, ktorý 
tvorcovia z RTVS dostali, tak z právneho hľadiska je jasné, že RTVS sa k ničomu 
nezaväzuje, ale 99% tvorcov si mohlo myslieť, že uspeli a bude sa s nimi rokovať 
o podmienkach.  
M. Matisová uviedla, že v budúcnosti formuláciu takýchto listov upravia. 
M. Zemková uviedla, že spôsob nastavenia tohto procesu je prvým, ktorý je nastavený 
a kritické postrehy k tomuto procesu od externých subjektov a vypracovanie analýzy smerujú 
k jeho zmenám. Uvažuje sa, že sa bude postupovať štandardným výberovým konaním 
v dvoch termínoch – jarnom a jesennom, aby sa dalo predísť nezrovnalostiam. Ďalej uviedla, 
že RTVS vydal niekoľko desiatok akceptačných listov, ktoré boli myslené ako predbežný 
záujem pri projektoch a vyžadovalo si ich externé prostredie ako podklad pre žiadosť 
o príspevok z Audiovizuálneho fondu. Skonštatovala však, že RTVS v tomto akceptačnom 
liste nemôže garantovať koprodukčnú spoluprácu. Plánuje v budúcnosti úplne upustiť od 
akceptačných listov a Audiovizuálnemu fondu sprístupňovať výstup jarných a jesenných 
konaní. 
V. Talian si myslí, že aj zrušenie akceptačných listov môže byť problém pre externých 
producentov v konaní s Audiovizuálnym fondom. 
M. Zemková uviedla, že RTVS má svojich ľudí v Audiovizuálnom fonde a má aj informácie 
z rozhodovacieho procesu. 
A. Miklánek uviedol, že podľa rokovaní s Audiovizuálnym fondom si myslí, že aj oni uvítajú, 
ak bude akceptačných listov menej, pretože aj tak sa väčšina vecí nerealizuje a nevedia, 
čomu majú dať prioritu.  
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M. Zemková by uvítala, ak by štát grantoval externé prostredie cez Audiovizuálny fond a nie 
cez RTVS.  
I. Nagy sa spýtala, či jeden deň stačí komisii na prerokovanie 36 projektov, prečo bol jeden 
pôvodne odmietnutý projekt uvedený medzi realizovanými a požiadala o bližšie informácie 
k dvom projektom. 
M. Zemková vysvetlila, že komisia má projekty k dispozícii na posúdenie už skôr a na 
výberovej komisii odznejú len stanoviská. Vysvetlila, že odmietnutý subjekt rozpracoval svoj 
projekt a poslal ho do iného súbehu, kde bol následne vybratý. 
M. Kollár sa spýtal, kedy bude vypísaný súbeh na film. 
M. Matisová uviedla, že súbeh na film bude vyhlásený až na rok 2013. 
M. Kollár sa spýtal, v akom štádiu sú nové pravidlá a kedy má v pláne RTVS podľa nich 
fungovať. 
M. Zemková uviedla, že na najbližšom zasadnutí tejto výberovej komisie ukončí jej činnosť 
a oznámi zmenu pravidiel s tým, že jesenné výberové konanie by malo byť prvé. 
M. Kollár uviedol, že plánuje do návrhu na uznesenie dať žiadosť smerom ku GR RTVS, aby 
predložila informáciu o novom znení pravidiel v čase, keď budú hotové. 
M. Zemková sa spýtala, či je to nevyhnutné, pretože tieto pravidlá budú okamžite zverejnené 
na webe a sekretariát Rady RTVS o tom dostane informáciu. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 31/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie Informáciu o vyhodnotení fungovania pravidiel spolupráce 
s externým prostredím.  
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1  / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie 

a retransmisiu proti RTVS v roku 2011 – doplnené znenie 
M. Zemková vysvetlila, že na základe požiadavky Rady RTVS bol predložený materiál, 
v ktorom sú uvedené správne konania voči RTVS, ktoré sú ukončené. 
V. Slovák, ako spravodajca k tomuto bodu pripomenul, že Rada RTVS je povinná podľa 
zákona o RTVS prerokovať právoplatne ukončené konania Rady pre vysielanie 
a retransmisiu (RVR) voči RTVS. Privítal by predstavenie opatrení, ktoré sa spravili dovnútra 
RTVS, aby sa podobné pochybenia neopakovali a ako chce RTVS predchádzať porušeniu 
zákona.  
M. Zemková postupne uviedla spôsob riešenia a prijatých opatrení pri jednotlivých konaniach 
uvedených v materiáli. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 32/2012: 
Rada RTVS prerokovala Súhrnnú informáciu o správnych konaniach vedených Radou pre 
vysielanie a retransmisiu proti RTVS právoplatne ukončených v roku 2011, vrátane ústnej 
informácie GR o realizovaných opatreniach. 
 
Za: 6 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomní: 2  / M. Kabát, V. Talian / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o spôsobe vybavenia niektorých podnetov. 
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a. Odvolanie voči rozhodnutiu podľa zákona č. 211/2000 Z. z. o slobode informácií 
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že bolo doručené odvolanie od 
spoločnosti KUNZO, s.r.o. v zmysle info zákona. Zrekapituloval, že KUNZO, s.r.o. požiadal 
RTVS o informáciu, RTVS v rámci zákonnej lehoty nekonala, vznikla fikcia zamietavého 
rozhodnutia a voči tomuto fiktívnemu rozhodnutiu podal žiadateľ odvolanie. Skonštatoval, že 
nečinnosť, pokiaľ je zo zákona povinné konať, je považovaná za nesprávny, resp. nezákonný 
postup. Rada RTVS podľa neho môže spraviť len to, že fiktívne rozhodnutie zruší a vec vráti 
na prerokovanie RTVS. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 33/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. p) zákona č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii 
Slovenska v znení zákona č. 397/2011 Z. z. a § 19 ods. 3 zákona č. 211/2000 Z. z. 
o slobodnom prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon 
o slobode informácií) v znení neskorších predpisov a podľa § 59 ods. 3 zákona č. 71/1967 
Zb. o správnom konaní (správny poriadok) v znení neskorších predpisov zrušuje napadnuté 
fiktívne rozhodnutie RTVS vo veci žiadosti spoločnosti KUNZO s.r.o., ul. Dlhá č. 415, 900 32 
Borinka o informáciu zo dňa 31.1.2012 a vec vracia RTVS na nové prejednanie 
a rozhodnutie. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1  / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Rôzne 
a. Korešpondencia 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS, že majú k dispozícii všetku došlú a odoslanú 
korešpondenciu. 
 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 21.03.2012. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 
 


